



Company: 公司

RSC is a leading American specialty chemical company headquartered in Charlotte, North Carolina, USA. Started in 1924, the company has a long history of technological solutions and advanced products. Its 4 famous brands include a portfolio of 600 high quality products across:

- cleaners & degreasers
- maintenance & repair
- lubricants


美国 RSC 精细化工公司是美国历史最为悠久的汽车化学品制造公司之一。公司成立于 1924 年，总部位于美国北卡罗来纳州夏洛特市。

公司拥有 4 大专业品牌，生产超过 600 种高品质产品，包括

-) 专业清洗类&去除油脂类
-) 维修类&保养类
-) 润滑油、脂类

RSC serves multiple end user segments including the automotive aftermarket and industrial segments. As an international player, it exports to partner distributors in 81 countries.

美国 RSC 精细化工公司的产品主要应用于汽车后市场以及其他工业级市场，销售遍布全美和全球 80 多个国家和地区。

Brand: 品牌 

The GUNK brand promise is: *best in class American car care for worry free reliability in all environments.*
美国 GUNK 品牌宣言：来自美国的顶级汽车化学用品专业品牌。

It's based on these brand elements:

- Strength: 90+ year heritage with strong buyer preference in 80+ countries
- Import: Made in USA guaranteed highest product quality
- Reliability: Proven maintenance solutions for the toughest and most difficult challenges
- Passion: Optimal vehicle care to assure worry free driving in all environments
- Value: Affordable best in class imported products and programs.

美国 GUNK 品牌优势给予以下维度：

-) 悠久历史：超过 90 年的悠久历史（始于 1924 年），产品畅销于全球 80 多个国家和地区。
-) 美国进口：100%美国原瓶进口，非国内灌装，高品质的坚强保证。
-) 品质可靠：久经考验的汽车深度养护专业产品方案，无惧苛刻环境的挑战。
-) 高信价比：为客户提供在所有进口品牌中的最优信价比产品和方案。



Key Products: 主要产品

GUNK products consist of high quality automotive aftermarket solutions that are part of these following programs for advanced work shops and quick repair chains that service premium automobiles:

GUNK 产品为汽车深度养护带来如下解决方案，为广大专业修理厂和快修、快保店所欢迎。

❖ 引擎润滑系统



❖ 引擎燃油系统



❖ 刹车系统



❖ 自动变速箱系统



❖ 动力转向系统



❖ 引擎冷却系统



❖ 空调系统



❖ 引擎润滑系统/Engine Lubricant System



❖ 引擎燃油系统/Fuel System



❖ 刹车系统/Braking System



❖ 自动变速箱系统/Automatic Transmission System



❖ 动力转向系统/Power Steering System



❖ 引擎冷却系统/Cooling System



❖ 空调系统/AC System

❖ 清洗类/Cleaning & Degreasing



Contact Information: 联系方式

Mr. Tim Fu 傅乐逸

Sales & Market Development Manager

销售与市场发展经理

RSC Chemical Solutions China

RSC 公司中国区

T. +86-13661983832; 电话

E. tfu@rscbrands.com 电邮

W. www.gunk.com.cn 公司网站